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Abstract (en)
The X-ray tube has an electron source (1) for emission of electrons and an anode body (5) with a conical through-channel (9) for the electrons,
whose inlet opening (17) which faces the electron source, is larger than its outlet opening (13). The channel is arranged and designed so that the
electrons are scattered towards the outlet opening when incident at a small angle on a surface of the channel. A target element (6) is arranged after
the outlet opening in the direction of flight of the electrons. X-rays are formed in the target when impacted by electrons (11).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Röntgenröhre, insbesondere eine Mikrofokusröntgenröhre, mit der ein möglichst kleiner Fokus mit einem Durchmesser
im Bereich von wenigen µm erreicht wird. Der Anodenkörper (5) weist einen Durchtrittskanal (9) auf, an dessen Ende sich ein Targetelement
(6) befindet. Die Elektronen treffen unter einem sehr geringen Winkel auf die Oberfläche des Durchtrittskanals auf und werden elastisch zum
Targetelement hin gestreut, wo bei ihrem Auftreffen Röntgenstrahlung (11) erzeugt wird. <IMAGE>
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